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مدتی است هرچند وقت یک بار آب شهر در مناطق مختلف جزیره قطع می شود 
و شهروندان را دچار مشکل می کند. این در حالی است که مسئولین مدام از تامین 
حجم آب مورد نیاز و حتی مازاد بر آن ســخن میگویند. اگر اینگونه اســت پس 
علت این قطعی های پی در پی چیست ؟ موضوعی که برای یک شهر گردشگری 
و مســافرپذیر می تواند یک معضل بزرگ باشد و علاوه بر مختل کردن زندگی 
روزمره جاری، مشکلات بزرگتری را برای جزیره بیافریند. امیدواریم در آستانه 
نوروز و شلوغ شدن جزیره برای این موضوع فکری اساسی بشود تا شهروندان و 
مسافران در شلوغی نوروز دچار مشکل نشوند. ناگفته نماند سال گذشته در ایام 
شلوغی نوروز دقیقا چنین مشکلی در جزیره وجود داشت و بسیاری از مناطق با 

قطعی چندروزه آب مواجه بودند.

نقد روز...

قطع آب شهر

 اقتصاد کیش   -  دبیرکل سابق کمیته ملی المپیک با دفاع از تصمیم وزارت ورزش 
گفت: راه اندازی رشته های ساحلی می تواند با توجه به پتانسیل موجود، کیش را به 

پایگاه ورزش های آبی تبدیل کند.
بهرام افشــارزاده در مورد راه اندازی سه رشته ساحلی، دریایی و بادبانی در جزیره 
کیش گفت: همانطور که مطلع هستید جزیره کیش ۴۳ کیلومتر خط ساحلی دارد و 
از زیرساخت های خوب و استثنایی به خصوص برای رشته های ساحلی، دریایی 

و بادبانی برخوردار است.
وی ادامه داد: همه امکانات برای اسکان و برگزاری اردوها در کیش فراهم است و 
این جزیره می تواند قطب رشته های ساحلی، دریایی و بادبانی در آسیا باشد. فقط این 

امکانات باید در اختیار جوانان قرار بگیرد تا از آن نهایت استفاده را ببرند.
افشارزاده با اشاره به تاسیس دو فدراسیون ساحلی، دریایی و بادبانی گفت: وزارت 
ورزش در آبان ماه ســال جاری تصمیم به تاســیس دو فدراسیون بادبانی و ورزش 
های ساحلی، دریایی گرفت و قرار شد که مقر این دو فدراسیون در کیش باشد. این 
می تواند هم نقطه عطفی برای ورزش ایران و هم برای این رشته ها باشد. این تصمیمی 
که منطقه آزاد کیش گرفت که امکاناتی را در اختیار این رشته ها قرار دهد، قابل ستایش 

است و می تواند کمک بزرگی به رشته های بادبانی، ساحلی و دریایی کند.
دبیرکل سابق کمیته ملی المپیک ادامه داد: همچنین نیروهای متخصصی مثل آقای 
دکتر شجیع کمک زیادی به این رشته ها خواهند کرد تا پیشرفت کنند. بادبانی ۱۰ 
ماده در المپیک و ۱۴ ماده در بازیهای آسیایی دارد که اگر این رشته ها فعال تر شوند، 

کمک زیادی به ورزش ایران خواهد شد.
بهرام افشارزاده در مورد اینکه کیش به عنوان مقر دو فدراسیون تازه تاسیس در نظر 
گرفته شده است، تاکید کرد: این اتفاق که مقر این دو فدراسیون در کیش است باعث 
می شــود که فدراسیون ها مشکلاتی که در تهران است را نداشته باشند.  همچنین 
سرمایه گذارانی که در کیش هستند می توانند به این رشته ها کمک کنند و امکاناتی 
را که دارند در اختیار این دو فدراسیون قرار دهند. از طرفی در کیش نیاز به روادید 

نیست بنابراین می توان کنفرانس های آسیایی و جهانی این رشته ها را برگزار کرد.
وی افزود: همچنین می توان مســابقات آســیایی و جهانی نیز برگزار کرد. وزارت 
ورزش و جوانان باید به تصمیمی که گرفته محکم پابرجا باشد و بتواند رشته های 
دریایی و ساحلی و بادبانی را در کیش مستقر کند. منطقه  آزاد کیش هم علاقه مند 

است که کمک کند.
بهرام افشارزاده در پایان گفت: با توجه به اینکه در آستانه بازی های آسیایی هستیم، 
رشته های دیگر هم می توانند از مهر تا اردیبهشت اردوهای خود را برگزار کنند چرا 
که امکانات خوبی در جزیره کیش وجود دارد. امیدوارم امکاناتی که در کیش است 

مورد استفاده فدراسیون های ملی و کنفدراسیون های آسیایی قرار بگیرد.

بهرام افشارزاده  :

جزیره کیش باید  پایگاه اول 
ورزش های دریایی ایران باشد

حجت الله عبدالملکی در نشست مدیران عامل مناطق ویژه 
اقتصادی کشور در بندرعباس، افزود: دولت سیزدهم و 
شخص رئیس جمهور بر استفاده بهینه از این فرصت و 

ظرفیت برای توسعه کشور تاکید دارند.
وی ادامــه داد: اگر نارضایتی در این حوزه نیز وجود دارد 
به دلیل آنســت که از این ظرفیت ها بطور کامل استفاده 

نشده است.
عبدالملکی با بیان اینکه بخش بزرگی از قدرت اقتصادی 
کشــور چین به دلیل رونق مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
است، خاطرنشــان کرد: توجه به این مناطق در ادبیات 
انقلاب اســلامی جا دارد و حتی در بند۱۱ سیاست های 
ابلاغی مقام معظم رهبری درباره اقتصاد مقاومتی نیز این 

موضوع مورد تاکید قرار گرفته است.
مشاور رئیس جمهور، مردمی و جهانی کردن مناطق آزاد 
و ویژه اقتصادی را رویکرد جدید این ســازمان خواند و 
تصریح کرد: فعالان اقتصادی و سرمایه گذاران، مردم بومی 
و همچنین مردم کل کشور باید از منافع این مناطق منتفع 

شوند و این انتفاع را حس کنند.

عبدالملکی خاطرنشان کرد: تکمیل کردن زیرساخت های 
نرم و ســخت بین المللی، جذب سرمایه گذار خارجی، 
ایجاد الگوهایی برای عرضه در سطح بین الملل و ایجاد 
مناطق ویژه و آزاد مشــترک با ســایر کشورها را در بعد 

جهانی کردن دنبال می کنیم.
وی اظهار کرد: مناطق ویژه اقتصادی در اشتغال، تولید و 
صــادرات نقش بی بدیلی دارند و به همین علت باید از 

عملکرد این مناطق تقدیر و تشکر کنیم.
دبیر شــورایعالی مناطق آزاد تجــاری- صنعتی و ویژه 
اقتصادی، با بیان این که تمامی موارد مطرح شده از سوی 
مدیران عامل حاضر در این نشســت مورد بررسی قرار 
خواهد گرفت، افزود: کار ما در دبیرخانه شورایعالی، حل 

دغدغه های مدیران برای پیشبرد امور است.
عبدالملکی تصریح کرد: هم افزایی و کار مشــترک باید 
صورت گیرد چرا که همه ما متعلق به یک مجموعه هستیم 

و در صورت کار تیمی نتایج بهتری کسب خواهیم کرد.
وی در پایان بر موضوع دانش افزایی مدیران عامل مناطق 
ویژه اقتصادی نیز تاکید کرد و گفت: جذب سرمایه گذار 

خارجی باید به صورت جدی و با آماده کردن بسته سرمایه 
گذاری پیگیری شود.

در ادامه سرپرست منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و 
فلزی خلیج فارس، گفت: در شرایط فعلی باید از تمامی 
ظرفیت هــای موجود در مناطــق ویژه در جهت جذب 
ســرمایه گذار و ایجاد توســعه در منطقه ویژه اقتصادی 

خلیج فارس استفاده کنیم.
کامران داستانی افزود: هرمزگان یکی از قطب های اصلی 
کشور در واردات و صادرات است و هم اکنون ۱۴ هزار 
نفر به صورت مســتقیم در منطقه ویژه اقتصادی خلیج 

فارس در حال فعالیت هستند.
وی منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس را یکی از مهم ترین 
مناطق ویژه اقتصادی کشــور خواند و افزود: با توجه به 
سیاست های سازمان ایمیدرو به عنوان سازمان بالادستی، 
کار و تلاش در این منطقه عظیم اقتصادی ادامه دارد و ما 
به دنبال تحقق چشم انداز ۱۰ میلیون تن فولاد با اجرای 

طرح های توسعه ای هستیم.
سرپرست منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس بیان کرد: در 
شرایط فعلی باید از تمامی ظرفیت های موجود در مناطق 
ویــژه اقتصادی در جهت جذب ســرمایه گذار و ایجاد 
توسعه در منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس استفاده کنیم.

داستانی در پایان خواستار همفکری برای رفع چالش های 
موجود شــد و تاکید کرد: ایجاد اشتغال و توجه به مبانی 
توســعه ای در اولویت ما قرار دارد و امیدوارم با راهبری 
دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه 

اقتصادی در تحقق این اهداف تسریع شود

مردمی و جهانی کردن مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی سیاست دبیرخانه است 

دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی:

    اقتصاد کیش -     دبیر شورایعالی مناطق 
آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی گفت: 

فعالان اقتصادی و سرمایه گذاران، مردم بومی و 
همچنین مردم کل کشور باید از منافع مناطق آزاد 

منتفع شوند و این انتفاع را حس کنند.

در برخی از نوآوری های مالی می توانیم 
از ظرفیت مناطق آزاد استفاده کنیم 

 اقتصــاد کیــش   -     معاون نظارت 
بانک مرکزی جمهوری اسلامی گفت: 
در حوزه مناطق آزاد نیاز به نگاه جزیره 
ای و غیر جزیره ای است تا یک ماهیت 
خاص را به عنــوان جزیره بپذیریم و 

نسبت به حل مشکلات اقدام کنیم. 
به گزارش اقتصاد  کیش، ابوذر سروش 
معاون نظارت بانک مرکزی جمهوری 
اســلامی در سمینار یک روزه الزامات 
توســعه مناطــق آزاد در برنامه هفتم 
توسعه کشورکه پنجشنبه 27 بهمن در 
سالن رازی مرکز همایش های بین المللی 
کیش برگزار شد؛ بر لزوم اهمیت تفکیک میان سرزمین اصلی و مناطق آزاد کشور در 

راستای حل مشکلات تاکید کرد.
سروش بر ضرورت شناسایی سند راهبردی و برنامه کلان هر منطقه اشاره داشت و 
گفت: با توجه به این که تعداد مناطق ویژه با ادله متعدد افزایش یافته است از این رو 

باید برای هر منطقه یک ماموریت مشخصی تعریف شود.
وی در ادامه سخنان خود بر نقش ارزشمند چنین نشست هایی با موضوعات مهم به 
ویژه راه اندازی بانک آفشور تاکید کرد و اظهار داشت: با برگزاری مرتب این جلسات 
می توانیم برای راه اندازی بانک آفشور با همکاری نهادهای موثر مانند بانک مرکزی، 

سازمان بورس و بیمه مرکزی کارگروه هایی برای پیگیری این مهم تشکیل داد.
به گفته ابوذر سروش در حال حاضر این موضوعات به طور کامل جزیره ای بوده و 
در بانک مرکزی و یا میان فعالان اقتصادی تصمیماتی گرفته می شود که ساز و کار 

یکپارچه برای به اشتراک گذاشتن آرا در این زمینه وجود ندارد.
معاون نظارت بانک مرکزی جمهوری اسلامی در رابطه با تاسیس بانک فراساحلی و 
ارائه خدمات ویژه آن با نظارتی متفاوت تر از بانک عادی، افزود: در این حوزه باید نگاه 
غیر جزیره ای داشته باشیم و همه در ارتباط با مفهوم منطقه آزاد به صورت فراگیرنده 

و بانکداری فراساحلی نیز به صورت ویژه توجه شود.
ابوذر ســروش با بیان این که بانکداری فراســاحلی بانکداری کاملا ارزی است و 
دیپلماسی فعال اقتصادی در این خصوص از اهمیت ویژه برخوردار می باشد، گفت: 
بانک های آفشور با پول ملی فعالیت نمی کند بلکه از گردش های مالی بالایی برای 
کمک به تامین مالی و توسعه منطقه آزادی که مبنای تشکیل این موضوع هستند، 

برخوردارند. 
وی در ادامــه تصریح کرد: در تمام دنیا مهمترین موضوع بانک های فراســاحلی؛ 
محرمانه بودن اطلاعات با آگاهی نهاد ناظر آن منطقه اســت تا افراد بتوانند سرمایه 

خود را به این بانک ها بسپارند.
معاون نظارت بانک مرکزی جمهوری اسلامی با بیان این که ابزارهای مالی مختلفی 
از جمله گواهی سپرده سرمایه گذاری برای پروژه ای خاص با نرخ متفاوت وجود 
دارد که بانک ها می توانند از آن استفاده کنند، افزود: مردم می توانند با سپرده گذاری 
در آن شــریک و مستقیم وارد پروژه سودآور شوند که این مهم سبب ایجاد ارزش 

افزوده بسیاری می شود.
ابوذر سروش، بیان داشت: در برخی از نوآوری های مالی می توانیم به شرط همکاری 
مشترک از ظرفیت مناطق آزاد استفاده کنیم به عنوان مثال می توان به رمز ارزها اشاره 
کــرد کــه در بانک مرکزی نیز با عمده این ها مســاله داریم ولی در یک چارچوب 
مشــخص اگر مناطق آزاد هم کمک کنند می توان این ابزار را تا حدی به صورت 

آزمایشی در این مناطق استفاده کرد.
وی خاطر نشان کرد: موضوع شرکت آب و برق کیش در شبکه بانکی به یک مشکل 
تبدیل شده است و بانک مرکزی به عنوان بانک متولی آمادگی دارد که این مشکل را 

با کمک منطقه آزاد حل کند.

معاون نظارت بانک مرکزی جمهوری اسلامی  در سمینار کیش عنوان کرد:

 اقتصاد کیش   -   مدیرعامل ایران خودرو با بیان اینکه با فروش خودرو در بورس کالا 
بخشی از زیان انباشته خودروسازان جبران می شود، گفت: مذاکراتی با کشور روسیه 
در حوزه صادرات خودروهای سواری و سنگین با تیراژ بالا انجام شد و صادرات 

خودروی سواری به روسیه آغاز شده است.
مهدی خطیبی در نشست خبری اظهار داشت: قیمت گذاری دستوری با توجه به 
خروجی که داشته است، از گذشته به عنوان یکی از مشکلات گریبانگیر صنعت 

خودرو بوده است. 
وی افزود: در قانون بودجه سال آینده مشخص شده است که همه  خودروها باید در 

بورس کالا  به فروش برسد. 
خطیبــی با بیان اینکه   راه عرضه در بورس کالا را ادامه می دهیم و معتقدیم در نبود 
راه حل بهینه عرضه در بورس بهترین گزینه است،  بیان داشت: امیدواریم با فروش 
خودرو در بورس کالا بخشی از زیان انباشته سال های گذشته خودروسازان جبران 

شود.
مدیرعامل ایران خودرو اظهار داشت: در سال های گذشته حداقل ۳۵۰ هزار میلیارد 
تومان به دلیل سیاست قیمت گذاری دستوری از جیب مردم و سهامداران خودرو که 

بخش خصوصی و دولتی است خارج شده است.
خطیبی درباره دســتورالعمل اخیر شــورای رقابت درباره قیمت خودرو گفت: 
دستورالعمل شورای رقابت به صورت کلیات است و اقدامی در مورد آن انجام انجام 
نداده ایم این دستورالعمل باید به صورت جزیی تر توسط سازمان حمایت ابلاغ شود.

وی اظهار داشت: مصوبه رئیس سازمان گسترش و معاون حمل و نقل وزارت صمت 
و رییس سازمان خصوصی سازی چند ماه قبل ابلاغ کردند که باید قیمت گذاری 
دستوری در سال ۱۴۰2 برطرف شود بنابراین فعلا در یک فضای غبار آلود قرار داریم. 
وی با بیان اینکه از جمله بازارهای هدف صادراتی ما روسیه است، گفت: اقدامات 
قابل توجهی در این حوزه انجام شــده اســت و مذاکراتی با کشور روسیه در حوزه 
صادرات خودروهای سواری و سنگین با تیراژ بالا انجام شده و صادرات خودروی 

سواری به روسیه آغاز شده است. 
خطیبی  در زمینه تولید خودروی برقی اظهار داشت: تفاهمنامه ای با مپنا انجام شده و بر 
اساس آن قرار است اوایل سال آینده حداقل ۵۰ دستگاه خودروی برقی تولید شود و 
احتمالا این خودروها در جزیره کیش به صورت تاکسی مورد استفاده قرار می گیرد. 
وی اظهار داشت:  در زمینه تولید خودروی اقتصادی هم کارهایی را در ایران خودرو 
پیش برده ایم  و قرار است خودروی اقتصادی بنزینی توسط سایپا و خودروی برقی 

اقتصادی توسط ایران خودرو تولید شود.

مدیرعامل ایران خودرو:

خودروهای برقی  ایران خودرو بعنوان 
تاکسی در کیش استفاده می شود 

 اقتصاد کیش   -  فدراسیون ژیمناستیک سه نفر از ورزشکاران ترامپولین جزیره 
کیش را به اردوی تیم ملی در بندرعباس دعوت کرد.

به گزارش اقتصاد  کیش، با اعلام رسمی فدراسیون ژیمناستیک آرتین آردین زاده، 
امیرحسین ربیعی و سید امیر محمد میرشفیعی ورزشکاران جزیره کیش به اردوی 

تیم ملی ترامپولین جوانان کشور دعوت شدند.
اردوی تیم ملی ترامپولین جوانان کشور تا ۵ اسفند در بندرعباس برگزار می شود و 
ملی پوشــان در این اردو به آمادگی لازم برای حضور در مسابقات مختلف دست 

خواهند یافت.

دعوت سه ورزشکار جوان 
ترامپولین کیش به اردوی تیم ملی 

 اقتصــاد کیش   -  جــدول اصلی رقابت های تنیس جام حذفی آقایان به میزبانی 
جزیره کیش آغاز شد.

به گزارش اقتصاد  کیش، مرحله دوم و پایانی رقابت های جام حذفی تنیس کشور در 
زمین های تنیس المپیک کیش پیگیری شد و با انجام دیدار های مرحله دوم گروهی، 

تکلیف تیم های راه یافته به جدول اصلی مشخص شد.
براین اساس و با انجام دیدار های سومین روز مرحله دوم گروهی تیم های د زی پی، 
آکادمی تنیس بابک، ام تی ای )ب(، آریا گستر الف )K 2(، آینده سازان ۱۶، گردشگری 
کشاورزی بســکی، آکادمی تنیس سام، آینده سازان الف ۱۴، پاس، آکادمی تنیس 
طاهری )ج(، راد پدافند ارتش )ج(، آینده سازان ب ۱۴، تیم ۱۴ و پایگاه قهرمانی الف 

از سد حریفان خود عبور کردند.
با انجام ۱۶ دیدار باقی مانده مرحله دوم گروهی تکلیف ســایر تیم های راه یافته به 

مرحله حذفی مشخص خواهد شد .
با انجام مراسم قرعه کشی، تیم های حاضر در مرحله حذفی حریفان خود را شناختند 

و از امروز با انجام ۵ دیدار به مصاف یکدیگر می روند.

آغاز مسابقات  جدول اصلی
 جام حذفی تنیس مردان  در کیش 

شرکت های هواپیمایی و آب و برق کیش 
در مسیر تعیین تکلیف 

اقتصاد کیش   -   رئیس سازمان خصوصی سازی در سفر 
دو روزه به کیش از تشکیل جلسه ای مشترک برای بررسی 
وضع واگذاری شرکت های آب و برق و هواپیمایی کیش 

خبر داد.

به گزارش اقتصاد  کیش، حسین قربانزاده افزود: واگذاری 
شــرکت هواپیمایی کیش در قالب کنسرســیوم در کنار 

حضور سهامداران خرد تصویب خواهد شد.
وی در خصوص شرکت آب و برق کیش گفت: در بحث 

واگذاری شرکت اب و برق کیش ملاحظاتی وجود دارد و 
معتقدیم شکل واگذاری این شرکت درست نبوده است و 

به آن ایراداتی وارد است.
قربانزاده افزود: به زودی جلســه ای مشــترک با حضور 
همــکاران بانک مرکزی، بانک شــهر، وزارت اقتصاد و 
ســازمان منطقه آزاد کیش برای حل این موضوع برگزار 

خواهد شد.
رئیس ســازمان خصوصی سازی گفت: مسیر واگذاری 
شرکت هواپیمایی کیش حتما باید پیش رود و در این راه 
با درنظرگرفتن دغدغه ساکنان و فعالان منطقه آزاد کیش، 
باید مسیری طراحی شود که سرنوشت شرکت هواپیمایی 
کیش به ســاکنان جزیره گره بخورد. قربانزاده با اشاره به 
اینکه ما از طرحی که ساکنان و سرمایه گذاران کیش پیش 
قدم ان شــوند استقبال می کنیم، افزود: حداکثر سهام این 
شرکت هواپیمایی می تواند در قالب کنسرسیوم ارائه شود 

و سهامداران خرد هم در آن حضور داشته باشند.
وی گفت: این شکل واگذاری پس از فرایند ارزش گذاری 
کــه در حال انجام اســت، بــه زودی در هیئت واگذاری 

تصویب می شود.

رئیس سازمان خصوصی سازی  عنوان کرد :

قوانین منطقه آزاد چابهار بومی تر می شود 
اقتصاد کیش   -    مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد چابهار 
گفت: سیاست های انقباضی که برای دیگر مناطق تعریف 
می شــود را نباید برای منطقه آزاد چابهار هم لحاظ کرد، 
وظیفه منطقه آزاد چابهار محرومیت زدایی است و قوانین 

در این منطقه باید بومی تر شوند. 
امیر مقدم در نشســت مشترک با »حسینعلی شهریاری« 
رئیس کمیسیون بهداشت و نماینده مردم زاهدان در مجلس 
شورای اسلامی اظهار کرد: منطقه آزاد چابهار این ظرفیت و 
توانایی را دارد به مرکز پزشکی، بهداشتی و آموزشی تبدیل 
شود. مقدم گفت: امروز اگر طرح جامع مستقل حل شود، 
شلختگی ها و زمین خواری ها به حداقل می رسد و سیستم 
روی مدار قرار می گیرد، خوشبختانه با پیگیری های انجام 
شــده به زودی طرح جامع مصوب خواهد شــد با فولاد 
مکران شریک تجاری هستیم و امروز سهام به 2/۶ درصد 

رسیده است تا بتوانیم سهام داریِ خودمان را حفظ کنیم.
وی افزود: ماه گذشــته ۵8 درصد از مطالبات قطعی شده 
پیمانکاران تســویه شده است و انها حس امنیت دریافت 
کرده اند، با جدیت پروژه آبرســانی در روســتای تیس 
پیگیری شــد و امروز ۱۰۰ درصد این پروژه انجام شده و 

آماده بهره برداری است.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد چابهار با بیان اینکه سازمان 
برای توسعه دانشگاه آمادگی دارد، تصریح کرد: به راحتی 
می توانیم با استفاده از قوانین منطقه، ظرفیت ها و از امکاناتی 
که قانون گذار داده اســت، پردیس های بین المللی خود را 
شکل دهیم و بتوانیم از ضعف هایی که در حوزه بهداشت 

و درمان کشــورهای همســایه وجود دارد، زمینه اقتصاد 
آموزشی جدیدی را فراهم کنیم.

مقدم گفت: رویکر ما در حوزه دانشگاهی باید عوض شود 
و باید به مرکز رشد و حوزه دانشگاهی بها دهیم.

وی اظهار کرد: اعلام امادگی کردیم که در منطقه آزاد چابهار 
مرکز تحقیقات بیماری های گرمسیری شکل بگیرد و به این 
موضوع کمک خواهیم کرد، از طرفی بسیار علاقه داریم که 

اینجا به یک هاب دارویی تبدیل شود.
مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد چابهــار تاکید کرد: این 
اســتطاعتی که مناطق آزاد دارند هنوز ناشــناخته است و 

چابهار می تواند قطب جراحی در سرزمین اصلی باشد.
مقدم گفت: سیاست های انقباضی که برای دیگر مناطق 
می گذاریم نباید برای چابهار هم این سیاســت ها را پیش 
گرفت، نسخه وضع قوانین اگر به لحاظ نقدینگی کشور 
به مناطق آزاد رســید، چابهار به نشــانه اینکه وظیفه اش 
محرومیت زدایی اســت و بودجه ای برایش وجود ندارد 
نباید مانند دیگر مناطق آزاد باشــد بلکه این قوانین باید 

بومی تر شود. 
وی افزود: منطقه آزاد چابهار این ظرفیت و توانایی را دارد به 

مرکز پزشکی، بهداشتی و آموزشی تبدیل شود.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد چابهار؛


